
Referat fra bestyrelsesmøde den 11-05-2023 

1. nyt fra formanden. 

2. Nyt fra kassereren. 

3. Planlægning af generalforsamling. 

4. Div. Mail 

5. Sager fra sidst 

6. Evt. 

 

1. Der har været et par haveoverdragelser, og nogle byggesager. 

Haverne 86 og 87 er solgt, og der spørges til en opmåling da skellet ikke er til 

at finde. Michael spørger på kommunen om de har noget materiale der kan 

klarlægge sagen. 

2. Opkrævningerne er udsendt. Ikke alle har modtaget den på PBS. Der er 

skrevet til en del om betaling og de fleste er bragt i orden. På de udsendte 

opkrævninger er det stadig den gamle kasserer der står som returadresse. 

Opkrævning af leje fra kommunen er ikke kommet. Der tages kontakt til dem 

for at høre om det er en forglemmelse eller der er skat en fejl. 

3. Dagsorden til generalforsamling blev godkendt. 

4. Div. Mail blev gennemgået 

5. Der er kommet afklaring på de fleste sager omkring byggerier. Der mangler 

afslutning på sag om gener fra toilet. 

6. Det forsøges at lægge fliser ved vejbump ud for have 56, for at undgå de 

mange huller der altid kommer der. Der skal indkøbes et nyt skilt med 15 km 

samt et med legendebørn da disse er fjernet fra haveforeningen. 


